
Julio Sergio: Miałem oferty, ale chciałem zostać w Lecce 
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Julio Sergio był zimą obiektem plotek transferowych. Mówiło się, iż gracz

ma wrócić przedwcześnie z wypożyczenia z Lecce, gdyż nie spełnia

oczekiwań klubu z Apulii. Brazylijczyk, który jest tylko rezerwowym w

zespole Lecce, ujawnił poprzez oficjalną stronę klubu, iż miał zimą oferty z

innych zespołów. 

 

- W styczniu pojawiły się pewne oferty, choć ja, nigdy nie prosiłem o opuszczenie

Lecce. Mówiło się o moim ewentualnym transferze, ale nie doszło do szczególnych

dyskusji, gdyż moją myślą było zawsze pozostanie tutaj do końca sezonu. Chcę

przyczynić się, wraz z moimi kolegami, do pozostania zespołu w Serie A.

 

Julio Sergio zaczął w tym sezonie jako pierwszy bramkarz Lecce. Po kilku występach

usiadł jednak na stałe na ławce rezerwowych. Brazylijczyk wystąpił w tym sezonie w

10 meczach ligowych i jednym spotkaniu Coppa Italia.
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